
Årmötesprotokoll vid Nävsiöns sportfiske den 713 z0ig,

$ f. illöbts öppnande.
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

$ 2. Mötets behöriga utlysande.
Mötesdeltagama fann mötet behörigt utlyst.

g 3. Val av möteF ordförande och sekreterare.
ljll mötesordforande valdes Kent Hallberg
Till mötets sekreterare valdes Rosie Lindvall

g 4. Val av två justeringsmän tillika riicsträknare.
Till justeringsmän tillika rösträknare valdes:
Ritva Ceder och Klaus Gucia

$ 5. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes av mötet.

g 6. Styrelsens förvaltningsberättelse.
Förvaltni ngsberäftelsen g ranskades och godkändes för 2009.

$ 7. Revisorernas berättelse.
Revisorernas berättelse granskades och godkändes.

g 8. Fråga om ansvarsfrihetför styrelsen,
Beslutades bevilja styrelsen ansvarsfrihet.

g 9. Verksamhebplan för 2010.
Verksamhetsplanen granskades och god kändes. Det komplefterades
med nergrävning brunn stora parkeringen.

$ l0.lnkomna motioner.
lnga motioner har kommit in.

$ 11. Val av styrelseledamöter samt omedelbart justering av paragrafen.
Till kassör för en tid av 2 år valdes Rosie Lindvall
Till ledamöter för en tid av 1 år valdesAnneli Gogman och Niclas
Kjellberg
En ledamotsplats är vakant.
Paragrafen förklarades omedelbart j usterad.

$ 12. Val av I revisor.
Till revisor valdes Cecilia Kjellberg.



$ f3. Val av valberedning.
Tillvalberedning valdes för en tid av 1 år Magnus Gogman och Claus
Gucia.

$ 14. Fastställande av avgifter.
Beslutades att medlemsavgiften höjs till 15Okrlar.

g 15. Diskussionspunkbr för senare beslut
För varje arbetsmoment som skallgöras på ve*samhetsplanen utses en
ansvarig.
Stöne isättning av fisk medför också mer slitage på området. Ska vi höja
kvalit6n i stället? Finare fisk ca 40o/o dyrare, då medför det dyrare
fiskekort.
Flytring finns nu med motor. Motor ska ej få användas. Täs upp på
styrelsen.
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